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Zápisnica z I. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nižnej v roku 2020 

konaného dňa 10. marca 2020 v zasadačke OcÚ 

 

Prítomní:  

Ing. Jaroslav Rosina – starosta obce, JUDr. Jozef Šveda – prednosta OcÚ, Pavol Habovštiak – 

riaditeľ technických služieb, Jana Bečková – ekonómka obce, Andrej Brčák – predseda komisie 

športu. 

Poslanci:  Ján Bolibruch, Rastislav Brčák, Mgr. Roman Kašuba, Agáta Ličková, Ing. Martin 

Lukaščík, Ján Mišík, Ing. Martin Nákačka, PaedDr. Stanislava Opátová, Mgr. Tatiana 

Petrovičová, Jozef Virostko, Martin Žuffa. 

 

K bodu č. 1 -  Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a konštatoval, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v zmysle §-u 12 zákona SNR č. 369/1990 Z.z. o 

obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov. Súčasne konštatoval, že z počtu 11 poslancov je 

prítomných 11. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné.  

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov poslankyňu PaedDr. Stanislavu Opátovú a poslanca Rastislava 

Brčáka, za zapisovateľku Veroniku Latkovú. Poslanci nepredložili iný návrh.  

 

K bodu č. 3 - Schválenie návrhovej komisie a programu zasadnutia   

Starosta obce nominoval do návrhovej komisie poslanca Ing. Martina Nákačku a poslankyňu Mgr. 

Tatianu Petrovičovú. Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie:  prítomní: 11. 

Za 9:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík,  J. Mišík, PaedDr. 

S. Opátová, J. Virostko, M. Žuffa 

 proti: 0 zdržali sa 2: Ing. M. Nákačka, Mgr. T. Petrovičová. 

 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina oboznámil prítomných poslancov s predloženým programom, 

zároveň dal možnosť podania návrhu na doplnenie alebo zmenu programu. Poslanec Ing. Martin 

Lukaščík navrhol na základe odporúčania ZMOS-u, aby zasadnutia OcZ uskutočnili v skrátenom 

čase, navrhuje schváliť len nevyhnutné body programu zasadnutia: 1. Otvorenie, 2. Určenie  

zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 3. Schválenie návrhovej komisie a programu zasadnutia, 4. 

Kontrola uznesení, 5. Plat starostu obce, 6. VZN obce Nižná, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 

Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu obce Nižná a ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie č.2/2015 o záväzných častiach Územného plánu obce Nižná, 7. VZN obce Nižná, 

ktorým sa mení VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom  na území obce Nižná, 8. 

Zmena rozpočtu obce, 9. Záver. Starosta obce odporučil, aby návrh poslanca neprijali. Zasadnutie 
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OcZ sa môže kedykoľvek prerušiť, ak sa tak rozhodne väčšina prítomných. Starosta obce požiadal, 

aby sa schválil program uvedený v pozvánke. 

Poslanec OcZ Jozef Virostko navrhol doplniť do návrhu poslanca Ing. Martina Lukaščíka bod č. 

10 Zriadenie sociálneho podniku. Starosta obce dal hlasovať o programe zasadnutia spojením 

pozmeňujúcich návrhov poslancov Ing. Martina Lukaščíka a Jozefa Virostka: 

prítomní: 11. 

Za 5:  R. Brčák, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, J. Virostko  

proti 5:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, M. Žuffa 

zdržala sa 1: Mgr. T. Petrovičová.  

Návrh poslancov Ing. Martina Lukaščíka a Jozefa Virostka nebol prijatý.  

V zmysle rokovacieho poriadku je k zmene programu potrebný nadpolovičný súhlas všetkých 

poslancov OcZ, preto sa obecné zastupiteľstvo riadilo týmto programom: 

1. Otvorenie   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie návrhovej komisie a programu zasadnutia 

4. VZN obce Nižná, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu 

obce Nižná a ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.2/2015 o záväzných 

častiach Územného plánu obce Nižná 

5. VZN obce Nižná, ktorým sa mení VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom  na 

území obce Nižná 

6. Zmena rozpočtu obce 

7. Predaj a nájom obecného majetku, kúpa majetku 

8. Žiadosti občanov a právnických osôb 

9. Zriadenie sociálneho podniku  

10. Správa o činnosti obce za rok 2019 

11. Stav majetkoprávneho vysporiadania pod existujúcimi miestnymi komunikáciami v obci 

Nižná    

12. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020  

13. Plány práce komisií a Občianskeho výboru Zemianska Dedina na rok 2020 

14. Kontrola uznesení 

15. Odpovede na interpelácie 

16. Interpelácie  

17. Plat starostu obce 

18. Rôzne 

19. Diskusia 

20. Záver. 
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K bodu č. 4 –  VZN obce Nižná, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č.1 

Územného plánu obce Nižná a ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 

č.2/2015 o záväzných častiach Územného plánu obce Nižná 

Starosta obce privítal zhotoviteľov Územného plánu obce Nižná Ing. arch. Jána Krasnaya 

(Stavoprojekt, s.r.o.) a Ing. arch. Evu Zaťkovú, ktorí prítomných informovali o priebehu 

spracovania navrhnutých zmien zo strany obce a obyvateľov. Podľa stavebného zákona je 

povinnosť preskúmať projektovú dokumentáciu ÚPN raz za 4 roky. Obec Nižná to uskutočnila 

a rozhodla sa obstarať zmeny a doplnky ÚPN. Obec mala snahu vyhovieť čo najväčšiemu počtu 

návrhov zo strany obyvateľov. Obstaranie zmien je pomerne dlhý proces, zahŕňa prerokovanie 

zaslaných návrhov, vyžiadanie stanovísk dotknutých orgánov ako je Okresný úrad Žilina, odbor 

výstavby, Žilinský samosprávny kraj. Záväzná časť zmien a doplnkov č. 1 ÚPN je výsledkom 

prerokovania podaných pripomienok v rámci 30 dňovej lehoty od zverejnenia návrhu na úradnej 

tabuli obce Nižná a dohody s dotknutými orgánmi. Návrh záväznej časti bol zverejnený v júli 2019. 

Dnes už nie je priestor na nové návrhy dokumentácie. Podľa metodického usmernenia, VZN môže 

akceptovať len opravu vecných chýb (predovšetkým gramatických). Do rozpravy sa prihlásili 

poslanci Ing. Martin Lukaščík, Rastislav Brčák a Jozef Virostko. Poslanec Rastislav Brčák sa 

informoval na umiestnenie lokalít, o ktorých sa rokovalo a boli následne odprezentované aj pred 

hosťami na mape cez dataprojektor. Poslanec Jozef Virostko sa informoval na podmienky 

k vytvoreniu chatovej oblasti. Poslanec Ing. Martin Lukaščík má výhrady pri niektorých častiach 

projektovej dokumentácie. Svoje pripomienky poslal poslancom OcZ elektronicky. Pani Ing. arch. 

Zaťková pripomenula, že námietky poslanca mali byť zaslané v prerokovacej 30 dňovej lehote, ale 

môžu byť zahrnuté do pripomienok č. 2. Starosta obce ukončil rozpravu a poslancom OcZ 

odporučil prijať predložené VZN. 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej zobralo na vedomie Správu o obstarávaní a prerokovaní návrhu 

územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce Nižná, Zmeny a doplnky č.1" a 

Vyhodnotenie pripomienok k návrhu územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce Nižná, 

Zmeny a doplnky č.1". Prítomní 11. 

Starosta obce dal hlasovať o schválení Návrhu územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán 

obce Nižná, Zmeny a doplnky č.1" (autor Stavoprojekt Prešov, 2019):  

prítomní: 11. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  Ing. M. Lukaščík. 

Návrh územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce Nižná, Zmeny a doplnky č.1" bol 

prijatý. 

Starosta obce dal hlasovať o uznesení sa na vydaní a schválení Všeobecne záväzného nariadenia 

obce Nižná č. 2/2020, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižná č.1/2020, ktorým 

sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce Nižná, Zmeny a 
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doplnky č.1" a ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.2/2015 o záväzných 

častiach Územného plánu obce Nižná: 

prítomní: 11. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, 

PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  Ing. M. Lukaščík. 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Nižná č. 1/2020, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 

územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce Nižná, Zmeny a doplnky č.1" a ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.2/2015 o záväzných častiach Územného plánu   

obce Nižná bol prijaté. 

 

K bodu č. 5 –  VZN obce Nižná, ktorým sa mení VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských zariadení 

so sídlom  na území obce Nižná 

Prednosta OcÚ informoval o zákonnej povinnosti obce prijímať každoročne VZN s týmto 

zameraním. Starosta obce opustil rokovaciu miestnosť a vedenie zasadnutia OcZ prevzal zástupca 

starostu obce poslanec Ján Mišík. Nakoľko sa do rozpravy nikto neprihlásil, zástupca starostu obce 

dal hlasovať o uznesení sa na vydaní a schválení VZN obce Nižná, ktorým sa mení VZN č.1/2013 

o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 

školy a školských zariadení so sídlom na území obce Nižná: 

Hlasovanie:  prítomní: 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. 

Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

 proti: 0 zdržali sa: 0. 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nižná č. 2/2020, ktorým sa mení Všeobecne záväzné 

nariadenie obce Nižná č.1/2013 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom  na území obce Nižná bolo 

prijaté. 

 

K bodu č. 6 – Zmena rozpočtu obce 

Poslancom OcZ bolo zaslané Rozhodnutie starostu obce o zmene rozpočtu č. 8/2019, Zmena 

rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1 až č. 4. Starosta obce sa vrátil na zasadnutie OcZ o 16:45 

hod. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Rastislav Brčák, ktorý upozornil, že rozpočtové opatrenie 

č. 4 sa malo riešiť pri tvorení rozpočtu obce. Starosta uviedol, že sa jedná o havarijný stav 

v zdravotnom stredisku. Na obec bola doručená správa o posúdení stavu. V závere správy bolo 

uvedené odporúčanie uzavrieť budovu zdravotného strediska. Starosta obce uviedol, že oprava 

havarijného stavu sa bude realizovať počas chodu zdravotného strediska. Jedná sa o totálnu 
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rekonštrukciu všetkých rozvodov a elektrických sietí. Poslanec Rastislav Brčák nemá výhrady voči 

čerpaniu finančných prostriedkov na tento účel, ale požaduje zaslať výkaz výmer.  

Poslanci OcZ vzali na vedomie Rozhodnutie starostu obce o zmene rozpočtu č. 8/2019. Prítomní 

11. 

Starosta obce dal hlasovať o zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.01/2020: 

prítomní: 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

Zmena rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.01/2020 bola prijatá. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.02/2020: 

prítomní: 11. 

Za 9:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. 

Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti 1:  Ing. M. Lukaščík 

zdržal sa 1:  R. Brčák. 

Zmena rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.02/2020 bola prijatá. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.03/2020: 

prítomní: 11. 

Za 9:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. 

Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti 1:  Ing. M. Lukaščík 

zdržal sa 1:  R. Brčák. 

Zmena rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.03/2020 bola prijatá. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.04/2020: 

prítomní: 11. 

Za 10:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. M. 

Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0   

zdržal sa 1:  R. Brčák. 

Zmena rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.04/2020 bola prijatá. 

 

K bodu č. 7 –  Predaj a nájom obecného majetku, kúpa majetku 

Zámer predaja nehnuteľného majetku v k.ú. Nižná pánovi Ing. Jozefovi Klinovskému a Ing. Emílii 

Klinovskej bol prerokovaný na predošlom zasadnutí OcZ a dňa 31.12.2019 bol zverejnený na 

informačnej tabuli obce a na úradnej tabuli obce. Pripomienky k zámeru neboli podané.  
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Starosta obce dal hlasovať o schválení predaja nehnuteľného majetku obce v k.ú. Nižná a to 

pozemok parcela reg. CKN č. 3849/4 o výmere 22m2, druh: zastavaná plocha a nádvorie vytvorenej 

geometrickým plánom č.47/2019 zo dňa 8.10.2019 vyhotoviteľom: Ing. Juraj Lukáčik, ul. Výhon 

č.179, 027 55 Krivá, IČO: 35080558 z parcely reg. EKN č.3849/3, druh: ostatná plocha, LV č.1238, 

k.ú. Nižná žiadateľom: Ing. Jozef Klinovský a manželka Ing. Emília Klinovská, obaja bytom 

................................... v cene 12,-EUR/m2 z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s §9a 

ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: Odpredávaný pozemok je ohradený oplotením pred rodinným 

domom s.č.741, ktorého žiadatelia vrátane pozemku okolo tohto rodinného domu sú  vlastníkmi v 

bezpodielovom spoluvlastníctve manželov. Pozemok je pozostatkom pôvodnej poľnej cesty. 

Zostávajúca časť tejto cesty bola už užívateľmi v tejto lokalite vysporiadaná a obec nie je jej 

vlastníkom. O pozemok, ktorý je predmetom predaja sa žiadatelia dlhodobo starajú a užívajú ho. 

Ide o pozemok malej výmery pričom jeho umiestnenie a tvar neumožňuje jeho samostatné využitie 

na iné účely a je  pre obec neupotrebiteľný.   

Hlasovanie: prítomní 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Zámery prenechania nehnuteľného majetku obce v k.ú. Nižná do nájmu PaedDr. Mariánovi 

Babinskému a Orava tennis academy, s.r.o. boli prerokované na predošlom zasadnutí OcZ a dňa 

31.12.2019 boli zverejnené na informačnej tabuli obce a na úradnej tabuli obce. Pripomienky 

k zámerom neboli podané. Starosta obce dal hlasovať o schválení prenechania nehnuteľného 

majetku obce v k.ú. Nižná do nájmu spôsobom hodným osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 9 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to  

a) pozemok reg. CKN parcela č. 914/3, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 

1289 m2  

b) pozemok reg. CKN parcela č. 914/6, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 440 

m2,  

c) pozemok reg. CKN parcela č. 914/8, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 23 

m2, na ktorom sa nachádza stavba – sklad náradia bez prideleného s. č., 

d) stavbu – sklad náradia bez prideleného s. č. postavenú na pozemku reg. CKN parcela č. 914/8,  

e) pozemok reg. CKN parcela č. 914/10, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 

121 m2, na ktorom sa nachádza stavba – úpravňa vody bez prideleného s. č., 

f) stavbu – úpravňa vody bez prideleného s. č. postavená na pozemku reg. CKN parcela č. 914/10,  

PaedDr. Mariánovi Babinskému, bytom ............................ za účelom prevádzkovania tenisových 

kurtov tak, aby boli verejne dostupné občanom obce Nižná s trvalým pobytom na území obce a 

žiakom ZŠ s MŠ Nižná, Nová Doba 482, 027 43 Nižná na dobu určitú od 1.4.2020 do 31.3.2024 s 

ročnou výpovednou lehotou za nájomné vo výške 800,-EUR ročne z dôvodu podpory rozvoja a 
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popularizácie tenisu v obci za podmienky, že všetky poplatky za energie súvisiace s 

prevádzkovaním tenisových kurtov a prenajatých nehnuteľnostiach hradí nájomca. 

Hlasovanie: prítomní 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení prenechania nehnuteľného majetku v k.ú. Nižná do nájmu 

spôsobom hodným osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov a to: 

a) pozemok reg. CKN parcela č. 914/4, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 

1057 m2,   

b) pozemok reg. CKN parcela č. 914/5, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 

1739 m2, 

c) pozemok reg. CKN parcela č. 914/7, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 

m2,  

d) pozemok reg. CKN parcela č. 914/9, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 18 

m2, na ktorom sa nachádza stavba – garáže bez prideleného s. č., 

e) pozemok reg. CKN parcela č. 914/11, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 

81 m2, na ktorom sa nachádza stavba dielne bez prideleného s. č., 

f) stavbu – garáž bez prideleného s. č. postavenú na pozemku reg. CKN parcela č. 914/9, 

g) stavbu – dielne bez prideleného s. č. postavenú na pozemku reg. CKN parcela č. 914/11 

spoločnosti Orava tennis academy, s.r.o. so sídlom Nové Hrádky 394, 027 44 Tvrdošín, IČO: 

46 636 935, zastúpenej konateľom Andrejom Zimáňom za účelom prevádzkovania tenisových 

kurtov tak, aby boli verejne dostupné občanom obce Nižná s trvalým pobytom na území obce a 

žiakom ZŠ s MŠ Nižná, Nová Doba 482, 027 43 Nižná na dobu určitú od 1.4.2020 do 31.3.2024 s 

ročnou výpovednou lehotou za nájomné vo výške 1650,-EUR ročne z dôvodu podpory rozvoja a 

popularizácie tenisu v obci za nasledovných podmienok: 

- všetky poplatky za energie súvisiace s prevádzkovaním tenisových kurtov a prenajatých 

nehnuteľností hradí nájomca,  

- počas súťažných zápasov a turnajov organizovaných stredoslovenským tenisovým zväzom 

bude mať tenisový oddiel TJ Nižná k dispozícií bezodplatne tri tenisové kurty a časový priestor 

na tréning 3 hodiny týždenne počas pracovných dní (podľa dohody).   

Hlasovanie: prítomní 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 
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Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda zaslal poslancom podklady k návrhu uznesenia kúpy 

zostávajúcich spoluvlastníckych podielov na nehnuteľnosti, čím sa vysporiadajú pozemky miestnej 

komunikácie na ulici Jána Hollého a Na Skalke. Prítomní nepodali pripomienky k predloženému 

návrhu. Starosta obce dal hlasovať o schválení z dôvodu vysporiadania pozemku registra EKN 

p.č.2814, ktorej obec Nižná je v podiele 558/586 spoluvlastníkom kúpu zostávajúcich 

spoluvlastníckych podielov na nehnuteľnosti - pozemku registra EKN p.č.2814 o výmere 2342m2, 

druh pozemku: orná pôda, k.ú. Nižná a to kúpu spoluvlastníckeho podielu o veľkosti 7/586 od 

spoluvlastníka Františka Kubinca, bytom .................................. a kúpu spoluvlastníckeho podielu 

o veľkosti 21/586 od spoluvlastníka Štefana Kubinca, bytom ....................................... za kúpnu 

cenu 3,-€/m2, čo na podiel 7/586 predstavuje sumu 84,-€ a na podiel 21/586 sumu 252,-€. 

Na pozemku reg. EKN p.č.2814 sa nachádza časť miestnej komunikácie – ulica Jána Hollého a 

ulica Na Skalke pričom podľa spoluvlastníckych podielov je obec spoluvlastníkom tohto pozemku 

z celkovej výmery 2342m2 o výmere 2230m2, František Kubinec, bytom ....................................... 

je spoluvlastníkom o výmere 28m2 a Štefan  Kubinec, bytom ................................... o výmere 84m2. 

Po kúpe spoluvlastníckych podielov bude obec Nižná výlučným vlastníkom pozemku reg. EKN 

p.č.2814, k.ú. Nižná. Náklady na vyhotovenie zmluvy vrátane správnych poplatkov a overenia 

podpisov znáša obec. 

Hlasovanie:  prítomní: 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 8 –  Žiadosti občanov a právnických osôb 

Poslanec a predseda komisie výstavby, územného plánovania a dopravy Rastislav Brčák uviedol, 

že komisia na nemohla vyjadriť k žiadostiam občanov a právnických osôb. Z tohto dôvodu nie sú 

ich stanoviská predložené na zasadnutie OcZ.  

Starosta obce dal slovo Ing. Jaroslavovi Špavorovi, ktorý písomne požiadal o odprezentovanie 

problematiky v bytových domoch. Ing. Jaroslav Špavor uviedol, že spoločnosť Komterm 

vykonávala rekonštrukciu technologických zariadení, výmenníkové stanice. Spoločnosť Komterm 

vypracovala kúpne zmluvy medzi ich spoločnosťou a BSS, kde sa podľa Ing. Špavora vyskytol 

protiprávny krok, a to, že touto zmluvou Komterm prevádza výmenníkové stanice do svojho 

výlučného vlastníctva. Jedná sa o bytové domy v Nižnej, zatiaľ neboli doručené zmluvy bytovému 

domu s. č. 504. Ing. J. Špavor predniesol požiadavku, aby zástupcovia obce informovali 

obyvateľov bytových domov v Nižnej o tejto skutočnosti a zahájila správne konanie s cieľom 

nepovolenia spoločnosti Komterm prevádzať výmenníkové stanice do ich vlastníctva. 

Starosta obce písomne pozval na zasadnutie OcZ zástupcov spoločnosti Komterm. Prednosta OcZ 

prečítal odpoveď Komterm na pozvanie, kde oznámili svoju neúčasť. Medzi spoločnosťou 

Komterm a Ing. J. Špavorom prebehla vzájomná komunikácia. Výsledkom bolo podanie trestného 

oznámenia zo strany Ing. J. Špavora. Starosta uviedol, že sa nebude vyjadrovať ani k jednej strane 
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sporu, po právnej stránke nie je možné správne konanie. Ing. J. Špavor chcel svojim konaním 

poukázať iným občanom na podľa neho protiprávne konanie spoločnosti Komterm. Ing. J. Špavor 

verí, že postavenie obce sa zmení, aj jej postoj k problémom občanov. Prítomní sa zhodli, že obecné 

zastupiteľstvo v Nižnej nemá kompetencie zasiahnuť do uvedeného sporu. Poslanci OcZ vzali na 

vedomie žiadosť Ing. Jaroslava Špavora s tým, že nie je v kompetencii obce a obecného 

zastupiteľstva predložené požiadavky riešiť. Prítomní 11. 

Poslanci OcZ sa zhodli, že všetky ostatné žiadosti budú prerokované na najbližšom zasadnutí OcZ. 

 

K bodu č. 9 – Zriadenie sociálneho podniku 

Starosta obce uviedol, že sa uskutočnilo stretnutie poslancov OcZ a zamestnankyne regionálneho 

centra ohľadom priblíženia cieľa sociálneho podniku. Starosta obce priblížil financovanie, 

personálne obsadenie, podmienky získania dotácie. Taktiež uviedol druh činností, ktoré sa môže 

v sociálnom podniku vykonávať. V máji 2020 budú vyhlásené prvé výzvy na čerpanie finančných 

prostriedkov. K tomu je potrebný súhlas poslancov OcZ so zriadením sociálneho podniku. 

K vzniku je potrebné pripraviť dokumentáciu, ktorá bude predložená poslancom OcZ na 

prerokovanie. Momentálne sa jedná len o návrh zriadenia sociálneho podniku. Po diskusii dal 

starosta obce hlasovať o zámere zriadiť sociálny podnik a o vypracovaní projektu činnosti 

(podnikateľského zámeru) sociálneho podniku vrátane kalkulácie predpokladaných príjmov 

a výdavkov. Poslanec Rastislav Brčák sa opýtal, či je to eurofondový projekt. 

 Hlasovanie: 

prítomní: 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 10 – Správa o činnosti obce za rok 2019 

Správa o činnosti obce za rok 2019 bola vypracovaná v súčinnosti starostu obce, riaditeľa 

technických služieb a zamestnancov. Poslanec Jozef Virostko uviedol, že správa je vypracovaná 

všeobecne o chode obce. Nie sú uvedené hlavné kroky z programu starostu. Poslanec Ing. Martin 

Lukaščík vytkol uvádzanie „inžinierskej činnosti“. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu 

o činnosti obce za rok 2019. Prítomní 11. 

 

K bodu č. 11 - Stav majetkoprávneho vysporiadania pod existujúcimi miestnymi 

komunikáciami v obci Nižná    

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda vypracoval kompletný elaborát o vysporiadaných pozemkoch 

a prehľad nevysporiadaných pozemkov pod existujúcimi miestnymi komunikáciami. Podľa § 24e 

zákona č.135/1961 Zb. zákona o pozemných komunikáciách (cestný zákon) pozemky, ktoré nie sú 

vo vlastníctve štátu a v správe Slovenskej správy ciest alebo ministerstva, vo vlastníctve Národnej 

diaľničnej spoločnosti, samosprávneho kraja alebo obce z dôvodu, že dosiaľ nedošlo k ich 
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majetkovoprávnemu vysporiadaniu a nachádzajú sa pod diaľnicami, cestami alebo miestnymi 

komunikáciami v užívaní, možno vo verejnom záujme vyvlastniť. Vyvlastňovacie konanie sa 

začína na návrh príslušného vlastníka diaľnice, cesty alebo miestnej komunikácie podľa § 3d, 

pričom návrh na vyvlastnenie práv k takýmto pozemkom môže podať najneskôr 31. decembra 

2020. Z tohto dôvodu prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda vypracoval odpočet tých komunikácií, 

ktoré v zmysle uvedeného zákona musí vysporiadať a to na základe znaleckého posudku 

a geometrického plánu. V prípade, že obec nepodá návrh na vyvlastnenie do 31.12.2020, budú 

oprávnené nároky vlastníkov nehnuteľnosti voči obci (nájom pozemku, príp. súdne konanie). Pod 

existujúcou komunikáciou je možné vyvlastnenie. Momentálne prebiehajú konania o vysporiadaní 

konkrétnych komunikácií, bližšie informácie boli poslancov OcZ zaslané v komentári. Poslanci 

OcZ sa v rozprave informovali o vysporiadaní ulice Lesná, Mila Urbana a Kukučínova. Poslanec 

Jozef Virostko navrhuje schváliť návrh uznesenia k tomuto bodu, aby sa jednania urýchlili a taktiež 

navrhuje doplniť do uznesenia konkrétny dátum vypracovania správy.  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stav majetkoprávneho vysporiadania pod existujúcimi 

miestnymi komunikáciami v obci Nižná. Prítomní 11. 

Starosta obce dal hlasovať o súhlase s vyhotovením geometrických plánov a znaleckých posudkov 

na náklady obce na základe správy vypracovanej JUDr. Jozefom Švedom zo dňa 25.2.2020 v 

súvislosti s majetkoprávnym vysporiadaním pozemkov pod existujúcimi miestnymi 

komunikáciami v obci Nižná, tam kde to bude potrebné. Hlasovanie:  

prítomní 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 12 – Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020 

Poslancom OcZ bol zaslaný plán zasadnutí OcZ na rok 2020. Ak to bude potrebné, do plánu sa 

doplní ďalší termín, príp. bude presunutý na iný dátum. Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda uviedol, 

že je potrebné prijať VZN o označovaní ulíc a ich verejných priestranstiev obce, VZN o organizácii 

referenda, VZN o čistote. Poslanec Jozef Virostko navrhuje nerokovať na prelome augusta, kedy 

sú štátne sviatky a predĺžené víkendy. Poslanci OcZ vzali na vedomie Plán zasadnutí obecného 

zastupiteľstva na rok 2020. Prítomní 11. 

 

K bodu č. 13 – Plány práce komisií a Občianskeho výboru Zemianska Dedina na rok 2020 

Plán práce Občianskeho výboru Zemianska Dedina na rok 2020 bude predložený na nasledujúce 

zasadnutie OcZ. Poslanci OcZ vzali na vedomie plán práce na rok 2020: komisie sociálnej, 

zdravotnej a dôchodcov pri OcZ, komisie športu pri OcZ v Nižnej, komisie kultúry pri OcZ 

v Nižnej, komisie výstavby, územného plánovania a dopravy pri OcZ, komisie na ochranu 

verejného poriadku pri OcZ. Prítomní 11. 
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K bodu č. 14 – Kontrola uznesení 

Na predošlom zasadnutí OcZ bola schválená úlohu pre pani hlavnú kontrolórku. V deň zasadnutia 

OcZ pani hlavná kontrolórka zaslala Správu z kontrolnej činnosti - kontrola právoplatnosti 

uznesenia č. 125/2019, kde uviedla: Podľa môjho názoru, pán starosta postupoval v rámci zákona, 

nie je povinný odôvodňovať nepodpísanie schváleného uznesenia, ale mohol podrobnejšie  

informovať obecné zastupiteľstvo, prečo uznesenie nepodpísal. Doporučila by som, aby uvedené 

uznesenie mohlo byť zrušené a zároveň by sa schválilo, v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Z. 

z. v znení neskorších predpisov, nové dispozičné oprávnenie pre starostu obce, kde by bola 

stanovená výška o akú môže starosta zmeniť rozpočet „Rozhodnutím starostu“.  Poslanci OcZ vzali 

na vedomie kontrolu uznesení zasadnutia OcZ z 17.12.2019. Prítomní 11. 

 

K bodu č. 15 – Odpovede na interpelácie 

Poslanci OcZ vzali na vedomie odpovede na interpelácie. Prítomní 11. 

 

K bodu č. 16 – Interpelácie  

Poslanec Ing. Martin Nákačka: 

- vzišla požiadavka na doplnenie ďalších kontajnerov na odpad na zbernom mieste. 

- Bola zaslaná odpoveď na žiadosť Dupajdy o prenájom ďalšej miestnosti? Prednosta OcÚ 

odpovedal, že komisia výstavby, územného plánovania a dopravy sa nevyjadrila. 

- Poslanci dostali výzvu napísať článok do nižnianskych ozvien s tým, že v januári budú články 

uverejnené, ale nestalo sa tak. Otázka: Prečo neboli zverejnené? 

- Interpelácia bude zaradená do úloh (odpovie šéfredaktorka novín). 

- Je niečo nové ohľadom cesty, stručný plán práce na Sihoti (nový projekt, ako sa postúpilo 

s prácami, čo nás čaká na tento rok)? Starosta obce: vyčlenilo sa 100 tis. €, ktoré budú použité  

na cestu, verejné osvetlenie, prípadne na novú cestu. Čaká sa na povolenia k zapojeniu pitnej 

vody.  

- Chýba odpočet práce za tento rok: plán aktivít, harmonogram prác, priebeh investičných akcií, 

určitý systém.  

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová má niekoľko návrhov od obyvateľov a je to aj jej záujem: 

- má obec Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja? Prednosta OcÚ odpovedal, že obec má 

platný PHSR do roku 2021, teraz sa pracuje na jeho aktualizácii.   

- V rámci výziev na získanie finančného príspevku je potrebné doložiť plán práce s mládežou. 

Preto je potrebné ho vytvoriť. Na začiatku roka bola vyhlásená výzva pre obce zameraná na 

vytvorenie pracovného miesta pre zamestnanca obce, ktorý by vypracoval stratégiu práce 

s mládežou v obci a po vypracovaní by ho schválilo OcZ. Môže OcZ zvážiť, či sa ide vytvoriť 

strategický plán práce s mládežou? Poslankyňa nie je zapojená do žiadnej komisie pri OcZ 

(každá komisia má dostatok členov), a preto navrhuje vytvoriť komisiu pre mládež, ktorá by 

vytvorila plán práce s mládežou na nasledujúce tri alebo päť rokov. Na tento plán sa následne 

môžu odvolávať subjekty pracujúce s mládežou a žiadať dotácie z EÚ.  
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Poslanec Ing. Martin Lukaščík: 

- Národná diaľničná spoločnosť vypísala tender na vypracovanie projektovej dokumentácie na 

rýchlostnú cestu R3 Nižná – Dlhá nad Oravou. Dala Obec Nižná nejaké podmienky na 

diaľničnú spoločnosť? Ak áno, vedela by ich poskytnúť? Starosta obce: obec nepodala 

podmienku a ani Národná diaľničná spoločnosť obec nevyzvala k dodaniu podmienky. 

Prednosta OcÚ: práve prebieha verejné obstarávanie na vypracovanie projektu pre stavebné 

povolenie, územné rozhodnutie je platné.  

 

Poslanec Mgr. Roman Kašuba: 

- Je vypracovaný projekt na priechod pre chodcov pri Červenom maku, čo sa týka blikajúcich 

svetiel? Starosta obce: ešte nie je vypracovaný. Policajný inšpektorát zaslal obci výpis, aby 

obec osvetlila prechod pre chodcov pred budovou polície a pri ZUŠ.  

- Na oboch koncoch ulice Štúrova sú mláky (chyba pri vyspádovaní komunikácie). Uvažuje sa 

opraviť aspoň časť ulice od RD s.č. 437 smerom k ulici Hviezdoslavova? Starosta obce uviedol, 

že sa komunikácia môže opraviť tak ako sa to urobilo na ulici Železničná.  

 

Poslankyňa Agáta Ličková: 

- Od obyvateľov bola upozornená, že na hrádzi za tribúnov štadióna nie je malý smetný kôš.  

- Je potrebné pozametať chodník pred zdravotným strediskom a upraviť trávu. 

- Opraviť poklop pri vstupe do domu smútku. Riaditeľ technických služieb odpovedal, že sa 

vyrába nový poklop.  

 

Poslanec Ján Bolibruch: 

- Kedy sa začne opravovať rozhlas v Zemianskej Dedine?  

- Je potrebné pozametať komunikácie v Zemianskej Dedine.  

- Je potrebné naraziť a spriechodniť odtokovú rúru, aby sa mohla dotiahnuť voda do dediny.  

- Kontajnery na plasty a sklo pri kultúrnom dome sa môžu odviezť do Nižnej. Upozorniť 

pracovníkov Technických služieb Dolný Kubín, aby pri separovanom zbere dávali nové vrecia 

na miesto, aby ich nerozfukovalo po dedine.  

 

Poslanec Jozef Virostko: 

- Monitoruje sa svietivosť do priestoru po oprave verejného osvetlenia? Pri Petrovi Hučalovi je 

vyšší porast, ktorý zakrýva svetlo. Žiadajú ho znížiť.  

- Sú zmapované výtlky na Krivých Honoch a na cestách v obci? Na výjazde z Krivých Honov 

na hlavnú cestu sú väčšie výtlky, obyvatelia ich žiadajú zaliať. Na Vintiške od p. Kubinca k p. 

Kondelovi treba vyčistiť kanál.  

- Pri ulici Tomanoczyho je nedokončený chodník. Kôš je tam stále upchatý a je potrebné 

priebežne ho čistiť. Taktiež je potrebné dokončiť asfaltovú časť, aby sa stále netvorila veľká 

mláka. 

- Je potrebné pozametať chodník od BD s.č. 150 k BD s.č. 151. Interpelácia bude zaradená do 

úloh technických služieb. 
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- Je poškodený poklop na chodníku pri E. Pavčovi. Jedna nožička je zlomená. Interpelácia bude 

zaradená do úloh technických služieb.  

 

Poslanec Rastislav Brčák: 

- Je vypracovaný projekt a stavebné povolenie na asanáciu plavárne? Starosta obce: projekt nie 

je, stavebné povolenie na asanáciu áno. 

- Priestor pri škole, ktorý je vysypaný makadamom - ide sa robiť tento rok cesta? Starosta obce: 

tento rok určite nie. 

- Kedy bude vybudovaný nový chodník popri tejto ceste, ktorý je v katastrofickom stave (popri 

oploteniu)? Žiada zaradiť do úloh pre tento rok.  

- Osadia sa lampy verejného osvetlenia po hrádzi od základnej školy? Starosta obce: nebudeme 

robiť. 

- Pri areály plavárne je vsadený pozemok pána Kráľa. Žiada, aby starosta obce začal jednanie v 

tejto veci s pánom Kráľom. Starosta obce: je to dohodnuté. 

- Otázka občanov Sihoti: Kedy budú mať pitnú vodu z vodovodu? 

-  Starosta obce: to je otázka pre OVS, a.s. Obec vypracovala stavebnú dokumentáciu.  

- Našla sa nová lokalita na vybudovanie obecnej kompostárne a podal sa projekt na získanie 

finančných prostriedkov? Starosta obce: projekt nebol podaný, pretože sa nenašla nová lokalita. 

 

Poslanec Martin Žuffa: 

- V akom štádiu je osadenie zákazu zastavenia na začiatku Malej Oravy? Prednosta OcÚ: máme 

súhlas, technické služby to môžu realizovať.  

- Osadiť spomaľovač oproti RD s. č. 544. Prednosta OcÚ odpovedal, že na tento účel musí byť 

povolenie od dopravného inšpektorátu. Poslanec M. Žuffa navrhuje, aby sa zažiadalo o toto 

povolenie. 

- Plánuje sa v Zemianskej Dedine spriechodniť ulica so stiahnutou ornicou od Petra Žuffu po 

novostavbu p. Obecajčíka (vysypať makadamom a spojazdniť ju). Starosta: na to sú potrebné 

značné finančné prostriedky. 

- Budú vybágrované nové ostrovčeky v rieke Orava, príp. môže obec dať podnet na vyvezenie, 

príp. vybagrovanie? Starosta obce: keď sú podnety, obec zašle list Slovenskému 

vodohospodárskemu podniku, čo môžeme urobiť. 

- Plánuje sa v tomto roku postúpiť v príprave výstavby športovej haly? Starosta obce: zmeny 

a doplnky územného plánu sú už schválené. Obec môže zadať vypracovanie vizualizácie. 

Prednosta OcÚ odporúča čerpať financie na infraštruktúru. Poslanec Ing. Martin Lukaščík 

súhlasí s infraštruktúrou, ale poslancom OcZ treba najprv uviesť reálne čísla (náklady), 

vypracovať rozpočet a projektovú dokumentáciu na danú vec, poslať mailom poslancom 

a poslanci o tom budú hlasovať na zasadnutí OcZ.  

 

Hlasovanie za uloženie rozpracovať interpelácie do úloh zástupcovi starostu poslancovi Jánovi 

Mišíkovi: 
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prítomní 11. 

Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 17 – Plat starostu 

Starosta obce uviedol, že o tomto bode programu nemusia rokovať. Poslanec Ing. Martin Lukaščík 

podal návrh na mesačný plať starostu obce vo výške 3 159,- € t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku + 

zvýšenie základného platu starostu obce o 20%. Starosta obce uviedol, že o návrhu poslanca 

Lukaščíka už nemusia hlasovať, lebo takýto plat už má. Poslanec Rastislav Brčák uviedol, že 

v nižnianskych ozvenách boli zo strany starostu uvedené nepravdy o jeho plate. Starosta obce 

odpovedal, že v danom čase uviedol pravdu.  

Poslanec Martin Žuffa navrhol zvýšiť plat starostu o 40%, čo činí hrubý plat starostu 3 685,-€. 

Starosta obce reagoval na vyjadrenie prítomných, že nie je vidieť prácu starostu, čo dobré a čo zlé  

urobil starosta. Podrobne vymenoval aktivity, ktoré sa uskutočnili na základnej škole a umeleckej 

škole a v priestore za budovami. Vybudovalo sa nové ihrisko, nové parkovisko za a pred 

zdravotným strediskom a parkovisko na Matúškovej ulici, prepojenie osvetlenia v starej kolónii, 

vybudovalo sa nove LED osvetlenie v Nižnej a Zemianskej Dedine, zavedenie optiky v Nižnej 

a mobilného operátora v Zemianske Dedine, zlepšenie dopravnej situácie vďaka mostíku pri hoteli, 

úprava priestoru okolo rotundy, oprava rotundy a budovy obecného úradu, oprava kina, vysadenie 

stromov okolo oplotenia štadióna, vypracovanie projektových dokumentácií, podávanie projektov, 

zasypanie rigolu, realizovanie prác v Dedine a na Vintiške, vybudovanie cesty ku kostolu 

a parkovisko pri kostole a pri cintoríne, vypracovanie nového územného plánu, vypracovanie 

štúdií, vybudovali sa oporné múry, sprejazdnili sa cesty k novostavbám, začala sa výstavba na 

Sihoti, zdvihnutie cesty pri spodnej lavici, sprejazdnenie cesty na Uhliská. Vysvedčenie dali 

starostovi obce obyvatelia vo voľbách.  

Poslanec Ing. Martin Lukaščík navrhol, aby starosta obce doplnil rok realizácie k aktivitám, ktoré 

práve vymenoval. Uviedol, že ho kontaktovala redaktorka nižnianskych ozvien, aby dodal článok. 

Keď jej ho poslal, nebol vydaný.  

Starosta obce dal hlasovať o návrhu poslanca Martina Žuffu o schválení mesačného platu starostu 

obce Ing. Jaroslava Rosinu vo výške 3 685,-EUR t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku + zvýšenie základného 

platu starostu obce o 40%: 

prítomní: 11. 

Za 4:  J. Bolibruch, A. Ličková, J. Mišík, M. Žuffa 

proti 5:  R. Brčák, Ing. M. Lukaščík, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko 

zdržali sa 2:  Mgr. R. Kašuba, Ing. M. Nákačka. 

Návrh poslanca Martina Žuffu nebol prijatý. 
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Starosta obce dal hlasovať o návrhu poslanca Ing. Martina Lukaščíka o schválení mesačného platu 

starostu obce Ing. Jaroslava Rosinu vo výške 3 159,-EUR t.j. súčin priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a 2,41 násobku + 

zvýšenie základného platu starostu obce o 20%: 

prítomní: 11. 

Za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. 

T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti 2:  A. Ličková, J. Mišík 

zdržal sa:  0 

nehlasoval 1: Mgr. R. Kašuba.  

Návrh poslanca Ing. Martina Lukaščíka bol prijatý. 

 

Pán Dušan Lukaščík upozornil, že na parkovisku pred zdravotným strediskom nie je vyhradené 

miesto pre vozičkára. Poslanec Mgr. Roman Kašuba uviedol, že bolo označené. Neskôr sa zmenilo 

na označenie parkovania pre zdravotnú službu. Je tam umiestnené vodorovné aj zvislé značenie.  

 

K bodu č. 18 – Rôzne 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda zaslal poslancom OcZ návrh pomenovaní novovytvorených 

ulíc. Prítomní diskutovali o názvoch, pričom navrhli zapojiť aj študentov strednej školy v Nižnej. 

Odsúhlasenie názvov ulíc je potrebné aj k tomu, aby sa obyvatelia novostavieb mohli prihlásiť na 

trvalý pobyt. Prítomní nemali námietky voči navrhnutým názvom, odporúčajú pomenovať jednu 

ulicu podľa Jána Simonidesa. Prítomní sa zhodli, že do konca marca 2020 budú zasielať svoje 

návrhy pomenovania novovytvorených ulíc v obci Nižná. 

 

Pán Mgr. Marek Reguly zaslal vzdanie sa členstva v Rade školy pri ZUŠ Vendelína Habovštiaka 

v Nižnej. Starosta obce navrhuje za nového člena poslanca Jána Mišíka. Nakoľko sa do rozpravy 

nikto neprihlásil, starosta obce dal hlasovať o schválení poslanca Jána Mišíka do Rady školy pri 

ZUŠ Vendelína Habovštiaka: 

prítomní: 11. 

Za 8:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, 

Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržali sa 3:  R. Brčák, J. Mišík, Ing. M. Lukaščík. 

Poslanec Ján Mišík bol schválený do Rady školy pri ZUŠ Vendelína Habovštiaka. 

 

Poslancom OcZ bol zaslaný návrh na vyradenie z majetku obce. Starosta obce dal hlasovať o 

Vyradenie majetku obce podľa priloženej prílohy č. 1 v celkovej sume vyradeného majetku vo 

výške 1 434,56 EUR: 

prítomní: 11. 
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Za 11:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, J. Mišík, Ing. 

M. Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa. 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová informovala, že v decembri 2019 podala za tanečnú skupinu 

HARLEKÝN žiadosť o finančnú dotáciu. Nakoľko sa o tejto žiadosti nerokovalo na predošlom 

zasadnutí OcZ a obecný úrad im nezaslal vyjadrenie, požaduje, aby sa o tejto žiadosti rokovalo na 

prebiehajúcom zasadnutí OcZ. Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová uviedla, že sa jedná 

o športovú činnosť, nie kultúrnu. Poslanec Rastislav Brčák navrhuje schváliť dotáciu z rezervy 

športovej komisie. Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová s tým súhlasí a dáva návrh na hlasovanie. 

Starosta obce dal hlasovať o poslaneckom návrhu Mgr. Tatiany Petrovičovej presunúť finančné 

prostriedky vo výške 2 000,-EUR na činnosť tanečnej skupiny HARLEKÝN z rezervy 633 kapitola 

08.10 – Športové služby: 

prítomní: 11. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. 

Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval 1: J. Mišík. 

Návrh poslankyne Mgr. Tatiany Petrovičovej bol prijatý. 

 

K bodu č. 19 – Diskusia 

Lukáš Laššák dal na vedomie, že je problém hromadenia dažďovej vody za autobusovou zástavkou 

na Malej Orave. Odtokový kanál je súbežne na ulici Za mostom, prechádza popod ulicu, ďalej sú 

dve odtokové šachty a cez prepadové rúry sa voda odvádza do rieky. Keď sú prudké dažde, tvorí 

sa veľká mláka a nemôže sa tadiaľ prechádzať. Návrh pána Laššáka je, aby sa vypracoval projekt 

alebo sa uskutočnila revitalizácia. Je osadená stará 30 cm rúra, ktorá ide popod cestu a vedie do 

rúry, ktorá je omnoho širšia. Riaditeľ technických služieb uviedol, že od novostavieb nad ulicou 

Orličie budú záchytné body, poprepájajú sa cestné žľaby, ktoré sa budú pravidelne čistiť. Nakúpili 

sa nové koše.  

 

Starosta obce uviedol, že súbor HARLEKÝN je vhodný na to, aby vykonával svoju činnosťou 

v rámci základnej umeleckej školy. Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová nemá výhrady voči 

tomu, aby sa našiel spôsob ako spojiť súbor so ZUŠ. Momentálne je pre súbor dobré, že sú nezávislí 

a vykoná činnosť na základe vlastného rozhodnutia.  

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová podala návrh na zriadenie komisie určenú pre mládež, 

nakoľko sa tejto oblasti venuje niekoľko rokov a ako poslankyňa nebola zaradená do žiadnej už 

existujúcej komisie pri OcZ. Starosta obce dal hlasovať o zriadení Komisie pre mládež pri obecnom 

zastupiteľstve v Nižnej: 
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prítomní: 11. 

Za 10:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. 

Nákačka, PaedDr. S. Opátová, Mgr. T. Petrovičová, J. Virostko 

proti 1:  M. Žuffa 

zdržal sa:  0. 

Hlasovaním bola zriadená Komisia pre mládež pri OcZ v Nižnej. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zvolení poslankyne Mgr. Tatiany Petrovičovej za predsedkyňu 

Komisie pre mládež pri OcZ s účinnosťou od 12.3.2020: 

prítomní: 11. 

Za 9:  J. Bolibruch, R. Brčák, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, Ing. M. Lukaščík, Ing. M. 

Nákačka, PaedDr. S. Opátová, J. Virostko 

proti:  0   

zdržala sa 1:  Mgr. T. Petrovičová 

nehlasoval 1: M. Žuffa. 

Za predsedkyňu Komisie pre mládež pri OcZ v Nižnej bola zvolená poslankyňa Mgr. Tatiana 

Petrovičová. 

 

K bodu č. 20 – Záver 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 20:04 hod.  

 

 

 

 .............................................. ............................................ 

                      JUDr. Jozef Šveda                                          Ing. Jaroslav Rosina 

                prednosta obecného úradu                                                 starosta obce  

 

 

 

Overovatelia:      ................................................   ................................................... 

              Rastislav Brčák        PaedDr. Stanislava Opátová 

 

 

 Zapisovateľka:     ...........................................  

                                   Veronika Latková 


